
Zápis jednání Školské rady při ZŠ Olomouc -  Nemilany 

 

Datum konání:   24. 6. 2024 

 

Přítomni:   viz prezenční listina 

 

Program:  

 

1. Přivítání členů a hostů, seznámení s budovou ZŠ Slavonín 

2. Hospodaření organizace 

3. Zápis do MŠ pro školní rok 2024/2025 

4. Zápis do 1. tříd pro školní rok 2024/2025 

5. Výsledky přijímacího řízení na střední školy 

6. Výsledky testování žáků (SCIO) 

7. Projekty a granty (JAK, ERASMUS. . .) 

8. Personální situace 

9. Různé – dotazy přítomných, náměty, připomínky 

 

Ad 1) Přivítání všech přítomných členů a hostů školské rady (hosté – ředitelka 

školy), kontrola zápisu z minulého jednání. 

 

Ad 2) Školská rada byla seznámena s hospodařením organizace, se sníženým 

rozpočtem z ministerstva a s plánovanými akcemi na letní prázdniny a příští školní 

rok (PC učebna – upgrade síťového připojení, první etapa opravy výdejny ve 

Slavoníně).  

 

Ad 3) V letošním školním roce bylo přijato do mateřských škol tyto počty dětí: 

MŠ Slavonín – 24 dětí 

MŠ Nedvězí – 4 děti 

MŠ Nemilany – 24 dětí 

Počty dětí se mohou ještě lišit kvůli přesunům a žádostem zákonných zástupců. 



Rada byla obeznámena s problémy při přihlašování a nástupy dětí do MŠ. Zákonní 

zástupci přihlašují své děti na vícero organizací a kvůli tomu zůstávají v tuto chvíli 

volná místa ve dvou našich mateřských školách (MŠ Slavonín 6, MŠ Nedvězí 9). 

Na základě těchto informací byl vznesen návrh na provázanost školek, kvůli 

většímu přehledu přijatých dětí do jiných organizací. 

 

Ad 4) Letošní zápis do 1. tříd byl v duchu pohádek. Bylo přihlášeno 85 žáků, 

z toho 10 žákům byl udělen odklad povinné školní docházky. Při takto velkém 

počtu přihlášených dětí se vedení školy rozhodlo pro otevření 3. prvních tříd. Kvůli 

nástupům na jiné školy, bylo nakonec přijato 56 žáků, rozdělených následovně: 

1. A - 20 žáků 

1. B - 18 žáků 

1. C – 18 žáků 

Počty tříd se i při sníženém počtu přijatých žáků ponechal. 

 

Ad 5) V letošním školním roce proběhla poprvé evidence přihlášek v elektronické 

podobě a systém byl nastaven velmi dobře. Výsledky přijímacího řízení dopadly 

následovně: 

Z 9. tříd se na SŠ celkem hlásilo 46 žáků, z toho 44 bylo přijato v prvním kole a 2 

žákyně byly přijaty ve druhém kole přijímacího řízení. 

Z 5. tříd bylo na víceletá gymnázia přijato 8 žáků. 

 

Ad 6) V letošním školním roce proběhlo testování SCIO ve 3. ročnících, ve 

kterých bylo otestováno celkem 47 žáků. Porovnání výsledků z předchozích let 

zatím zpracované není, protože 3. ročníky se testovaly před více než 5 lety. 

Testování v 8. a 9. ročních bylo dobrovolné. 

Výsledky dopadly celkově velmi dobře. 

 

Ad 7) JAK – Jan Ámos Komenský; paní ředitelka seznámila radu s tímto 

projektem, co vše se z něj dá hradit, jak probíhá financování a zpracování všech 

podkladů. V letošním školním roce jsme z JAKU hradili paní školní psycholožku, 



speciální pedagožku, školního asistenta a nakupovalo se vybavení ICT do několika 

tříd (int. tabule, displeje apod.) 

Erasmus – paní ředitelka spolu s paní zástupkyní popsaly průběh této akce a 

celkově zhodnotily projekt Erasmus, který se na naší škole uskutečnil poprvé. 

Administrativa spojená s touto akcí se bude ještě zpracovávat, stejně tak propagace 

této akce v prostorách školy i na webových a facebookových stránkách školy. 

V rámci této akce se bude naše škola snažit o navázání další spolupráce a 

případnou návštěvu dětí z Islandu. 

 

Ad 8) Na konci tohoto školního roku končí v naší organizaci: 

Mgr. Roman Kucsa – odchází na otcovskou dovolenou 

Mgr. Jana Skotáková – odchází na jinou ZŠ 

Mgr. Barbora Kryštofová – odchází na jinou ZŠ 

Mgr. Alena Mezerová – odchází na jinou ZŠ 

Mgr. Tereza Tomančáková – důvod neznámý 

 

Ad 10) Žádné další dotazy nebyly. 

 

 

Školská rada se usnesla na termínu další schůzky v září 2024 a navzájem si popřála 

pěkné letní prázdniny. 

 

 

 

V Olomouci dne 26. 6. 2024    Zapsala: Mgr. Jakub Havrlant 

 


